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Τ ο μόνο «κοινό έδαφος» που 
αντιλαμβάνονται η Άγκυρα και 
το καθεστώς των κατεχομένων, 
ως ικανοποιητικό για 

επανέναρξη συνομιλιών, είναι η 
αποδοχή της κυριαρχικής ισότητας 
και η εγκατάλειψη της ΔΔΟ ως 
μοντέλου λύσης.
Τσαβούσογλου και Τατάρ, σε κοινή 
συνέντευξη Τύπου στα κατεχόμενα, 
απέρριψαν τον διορισμό ειδικού 
απεσταλμένου για το Κυπριακό, 
απορρίπτοντας την πρόταση του 
Αντόνιο Γκουτέρες, με το επιχείρημα 
ότι ενόσω δεν υπάρχει κοινό 
έδαφος για την έναρξη επίσημων 
συνομιλιών, θα ήταν λάθος βήμα.
Στη συνάντηση που είχαν χθες 
συζήτησαν επίσης το θέμα της 
Αμμοχώστου και τις εξελίξεις στα 
ενεργειακά.
 
Τελείωσε η ομοσπονδία
Ο Μεβλούτ Τσαβούσογλου, 
αναφερόμενος στην άτυπη σύνοδο 
στη Γενεύη, είπε πως «πλέον μία 
εποχή έκλεισε και μία νέα άρχισε», 
χαρακτηρίζοντας την πρόταση για 
λύση δύο κρατών «ρεαλιστική και 
επικεντρωμένη στο αποτέλεσμα», 
και πλέον τα Ηνωμένα Έθνη 
γνωρίζουν πώς μπορούν να 
ξεκινήσουν οι διαπραγματεύσεις 
από δω και πέρα. Μάλιστα έκανε 
λόγο για ευκαιρία και κάλεσε την 
ελληνοκυπριακή πλευρά να την 
αξιολογήσει και να μην την αφήσει 
να χαθεί! 
Στο νησί, είπε, «υπάρχουν δύο ίσοι 
και κυρίαρχοι λαοί που κατέχουν 
δύο κράτη. Είτε αναγνωρίζεται είτε 

όχι, είτε αρέσει είτε όχι, αυτή είναι 
μία πραγματικότητα».  
Κατά τον Τσαβούσογλου, η λύση της 
διζωνικής δικοινοτικής ομοσπονδίας 
δεν εδράζεται στις πραγματικότητες 
επί του εδάφους και γι’ αυτό τον 
λόγο δεν υπήρξε αποτέλεσμα στο 
τραπέζι των συνομιλιών. Όπως είπε 
χαρακτηριστικά, η ελληνοκυπριακή 
πλευρά «προσπαθεί να πει αμήν σε 
μία προσευχή που δεν μπορεί να 
γίνει». Στη συνέχεια αναφέρθηκε 
στις θέσεις που διατύπωσε στη 
Γενεύη ο Πρόεδρος Αναστασιάδης, 
λέγοντας πως ο Πρόεδρος είπε ότι 

«η νέα κυριαρχία θα μου ανήκει και 
οι Τουρκοκύπριοι θα είναι ισότιμοι 
όσο εγώ πιστεύω ότι είναι». Κατά 
τον Τούρκο υπουργό, «αυτή η 
νοοτροπία αντιμετωπίζει τους 
Τουρκοκύπριους ως μειονότητα. Κι 
εμείς πλέον δεν την υπολογίζουμε. 
Η ελληνοκυπριακή πλευρά κρύβεται 
πίσω από τα ψηφίσματα του 
Συμβουλίου Ασφαλείας που έμειναν 
στο ράφι και πέθαναν. Δεν 
αποδεχόμαστε πλέον να 
παρουσιάζει τη μη λύση ως 
αναζήτηση λύσης. Αυτή η εποχή 
έκλεισε».

Προχωρούν με Βαρώσι
Ο Μεβλούτ Τσαβούσογλου 
ισχυρίστηκε ότι αυξάνονται οι αιτήσεις 
Ελληνοκυπρίων ιδιοκτητών 
περιουσιών στην Αμμόχωστο προς την 
Επιτροπή Αποζημιώσεων. Υποστήριξε 
πως το άνοιγμα του Βαρωσιού «θα 
γίνει με τρόπο διαφανή στο πλαίσιο 
του διεθνούς δικαίου. Δεν 
παραβιάστηκαν τα ψηφίσματα του 
Συμβουλίου Ασφαλείας, ούτε θα 
παραβιαστούν. Τα βήματα που έγιναν, 
δεν παραβίασαν ιδιοκτησιακά 
δικαιώματα». Γι’ αυτό, είπε, θα 
στηρίξουν κάθε βήμα που κάνει σε 
αυτό το ζήτημα το ψευδοκράτος.
 
Μοιρασιά για ΦΑ
Για το ευρύτερο θέμα της Ανατολικής 
Μεσογείου, ανέφερε πως ο Τούρκος 
Πρόεδρος έχει προτείνει μία 
περιφερειακή διάσκεψη και πως η 
πρόταση του ψευδοκράτους για 
δίκαιο διαμοιρασμό και των εσόδων 
είναι στο τραπέζι. Τουρκία και 
ψευδοκράτος, συνέχισε, δεν 
εποφθαλμιούν τα δικαιώματα 
κανενός, αλλά όλοι πρέπει να ξέρουν 
ότι δεν θα παραχωρήσουν σε 
κανέναν τα δικαιώματά τους.  
Σχολιάζοντας την επανέναρξη των 
γεωτρήσεων στην κυπριακή ΑΟΖ τον 
ερχόμενο Δεκέμβριο από την Exxon - 
Mobil, o E. Τατάρ είπε ότι και το 
«κράτος» τους έχει δικαιώματα στα 
ενεργειακά, γιατί η Κυπριακή 
Δημοκρατία είναι ένα κράτος «δύο 
λαών», κατά την έκφρασή του.
«Εάν γίνει ένα τέτοιο βήμα, θα 
κάνουμε κι εμείς ανάλογα βήματα με 
τη στήριξη της Τουρκίας, αλλά θέλω 
να τους καλέσω να συμπεριφερθούν 
ψύχραιμα», δήλωσε ο Τουρκοκύπριος 
ηγέτης.

Τη διαβεβαίωσή τους έδωσαν χθες ο 
πρόεδρος και τα μέλη της Επιτροπής 
Δημόσιας Υπηρεσίας (ΕΔΥ) ενώπιον 
του Προέδρου της Δημοκρατίας 
Νίκου Αναστασιάδη, ο οποίος τους 
κάλεσε ως ορίζουν οι αυστηρά 
καθορισμένες από το Σύνταγμα 
εξουσίες και αρμοδιότητές τους και 
έχοντας «ως γνώμονα την πιστή 
εξυπηρέτηση του δημοσίου 
συμφέροντος», να αναδείξουν και να 
διαφυλάξουν την αξιοκρατία, τη 
χρηστή διοίκηση, τη διαφάνεια και τη 
λογοδοσία «κατά τρόπο που να 
προάγεται το κοινό περί δικαίου 
αίσθημα». Ο Πρόεδρος 
Αναστασιάδης επαναδιόρισε τον 
Γιώργο Παπαγεωργίου πρόεδρο της 
ΕΔΥ και τους Δώρο Ηλιοδώρου και 
Αντώνη Βασιλειάδη ως μέλη. Ως νέα 
μέλη διόρισε τη Βασιλική 
Αναστασιάδου και τον Κώστα Κουμή.
Σε χαιρετισμό του κατά την τελετή 
διαβεβαίωσης, που έγινε στο 
Προεδρικό Μέγαρο, ο Πρόεδρος 
Αναστασιάδης τόνισε ότι «η 
δημιουργία ενός αξιόπιστου 
συστήματος στη Δημόσια Υπηρεσία, 
μακριά από πολιτικές του 
παρελθόντος αποτέλεσε εξαρχής 
βασικό πυλώνα της πολιτικής της 
κυβέρνησης» και κάλεσε παράλληλα 
«όλα τα πολιτικά κόμματα, αλλά και 

τους κοινωνικούς εταίρους, να 
συστρατευτούμε στην εθνική 
προσπάθεια για υλοποίηση 
απαραίτητων μεταρρυθμίσεων που 
δεν αφορούν μόνο τη Δημόσια 
Υπηρεσία». Ανέφερε ότι τρία σχετικά 
νομοσχέδια που άπτονται της 
μεταρρύθμισης της Δημόσιας 
Υπηρεσίας και τα οποία αποτελούν 
μία εκ των 58 συνολικά 
μεταρρυθμίσεων του σχεδίου 
Κύπρος- το αύριο, «είναι 
κατατεθειμένα στη Βουλή από το 
2019 και προκειμένου να 

εκταμιεύσουμε ευρωπαϊκούς 
πόρους που μας αναλογούν ο 
χρονικός ορίζοντας ψήφισής τους 
είναι ο ερχόμενος Δεκέμβρης».  
Αναφερόμενος στην απόφασή του 
για διορισμό των μελών της 
επιτροπής, ο Πρόεδρος της 
Δημοκρατίας είπε ότι αυτή 
εδράστηκε αυστηρά «στο εύρος των 
προσόντων που διαθέτουν, 
απαραίτητων για την άρτια 
επιτέλεση των υψηλών καθηκόντων 
τους, στην προηγούμενη πολυετή 
πείρα και εμπειρία που έχουν 

αποκομίσει από τον χώρο της 
πρότερης καταξιωμένης 
επαγγελματικής τους δράσης και 
στο ήθος και τον ακέραιο χαρακτήρα 
τους, με κυριότερα γνωρίσματα την 
ευσυνειδησία, την αντικειμενικότητα 
και την αμεροληψία».
Μιλώντας εκ μέρους της επιτροπής, 
ο πρόεδρός της Γιώργος 
Παπαγεωργίου είπε, μεταξύ άλλων, 
απευθυνόμενος στον Πρόεδρο της 
Δημοκρατίας ότι «θα καταβάλουμε 
το άπαν των δυνάμεων μας για να 
φανούμε αντάξιοι της εμπιστοσύνης 
σας αυτής».
 
Σήμερα οι νέοι υπουργοί
Στο μεταξύ, στην παρουσία του 
Προέδρου Αναστασιάδη θα 
πραγματοποιηθεί σήμερα στις 11.30 
π.μ. στο Προεδρικό Μέγαρο η 
τελετή διαβεβαίωσης της νέας 
υπουργού Δικαιοσύνης και 
Δημόσιας Τάξης,  Στέφης Δράκου, 
του νέου υπουργού Υγείας, Μιχάλη 
Χατζηπαντέλα, και η παραλαβή 
διορισμού του νέου κυβερνητικού 
εκπροσώπου, Μάριου Πελεκάνου, 
της νέας αναπληρώτριας 
κυβερνητικής εκπροσώπου, Νιόβης 
Παρισσινού και του νέου διευθυντή 
του Γραφείου Τύπου του Προέδρου, 
Ανδρέα Ιωσήφ.

Η ΔΔΟ, 
κατά τον 
Τσαβούσογλου, 
δεν έχει πλέον 
σχέση με 
τις πραγματικό-
τητες επί του 
εδάφους και 
χαρακτήρισε 
«ευκαιρία» 
την αποδοχή 
της κυριαρχικής 
ισότητας των 
Τουρκοκυπρίων 
από την 
Κυπριακή 
Δημοκρατία

Σήμερα 
η τελετή 
διαβεβαίωσης 
των νέων 
υπουργών 
Δικαιοσύνης, 
Υγείας και του 
κυβερνητικού  
εκπροσώπου

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ ΤΟΥΣ ΚΑΛΕΣΕ ΝΑ ΑΝΑΔΕΙΞΟΥΝ ΤΗΝ ΑΞΙΟΚΡΑΤΙΑ, ΤΗ ΔΙΑΦΑΝΕΙΑ ΚΑΙ ΤΗ ΛΟΓΟΔΟΣΙΑ

Ανέλαβαν καθήκοντα τα νέα μέλη της ΕΔΥ 

Έβαλαν ταφόπλακα σε λύση ομοσπονδίας 
Δεν δείχνουν καμία διάθεση να υποχωρήσουν από την απαίτηση για λύση δύο κρατών Τσαβούσογλου και Τατάρ. Θέτουν την αποδοχή 
της κυριαρχικής ισότητας ως προαπαιτούμενο για τη δημιουργία κοινού εδάφους που θα επιτρέψει την επανέναρξη των συνομιλιών. 
Απορρίπτουν την πρόταση του γ.γ. του ΟΗΕ για διορισμό ειδικού συντονιστή και προχωρούν με το άνοιγμα του Βαρωσιού  
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